
 

 

 ENKÖPINGS BRIDGESÄLLSKAP 

 Protokoll från styrelsemöte 12 september 2021, Nr 148 

 

 

Närvarande: Robin Holmqvist, Stefan Giertz, Ragni Kaiheden, Kent Tibbelin,  

 Håkan Lindh, Ingrid Ekstrand och Anette Maretics. 

  

Frånvarande:  Britt-Marie Frölén 

 

 

§ 1 Konstitution Robin ordförande, Håkan vice ordförande, Kent kassör, Anette sekreterare, 

av styrelsen Ragni vice sekreterare. Stefan, Britt-Marie och Ingrid ingår och arbetar i 

styrelsen. Ordförande och kassör är firmatecknare. 

 

§ 2 Föregående Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  

protokoll 

  

§ 3 Kommentar Robin kommer att skriva på nytt hyreskontrakt som gäller från   

från föregående 1 oktober 2021. Vi har fått klartecken från hyresvärden att kopiera flera  

protokoll  nycklar till lokalen.  

 

 

§ 4 Kommande Oktober månads program är klart förutom jourspelare ska läggas till. Till 

program ENA-träffen guld är det just nu 15 par anmälda. Robin får i uppdrag att   

    göra en lista att lägga ut på klubben för att få personer att hjälpa till att 

duka upp bridgeborden på morgonen, cafeterian och plocka undan borden 

och frakta tillbaka dem till klubben igen. Håkan får i uppdrag att fråga Eva 

Karlström om vi får låna bord och budlådor av dem från Kryddgården. 

 

 Nybörjarkursen startar den 5 oktober klockan 18.30 med information. 

Sedan delas gruppen upp på två grupper, en på eftermiddagen och en på 

kvällen. Håkan är huvudansvarig på dagen och Robin på kvällen. Robin  

 får i uppdrag att ordna med annons i Enköping Direkttidningen. Robin  

 ska skicka mail till de som började kursen våren -20 med information att 

den startar upp nu igen. Ragni får i uppdrag att lägga ut information på 

hemsidan.  

 

 4-mannaserien startar måndagen en 11 oktober klockan 18.30. Anette får i 

uppdrag att skriva information om detta och sätta upp på klubben samt en 

anmälningslista i pärmen. Håkan kommer att vara ansvarig för serien.  

 

 Vi diskuterar behov av att utbildning gällande att starta upp tävlingar, 

serier, ruter, spader osv. Håkan får i uppdrag att prata med Peter Svensson 

om han kan utbilda de som behöver. Anette får i uppdrag att kontakta 

Linnea och fråga om Upplands erbjuder någon utbildning i detta.  

 

 Styrelsen beslutar att inte starta upp Enköpingsserien på söndagar under 

hösten.  

  

 Styrelsen beslutar att ha jourspelare från 1 oktober 2021. 

 

 Anette får i uppdrag att till styrelsemötet i oktober ordna med förslag 

gällande inbjudan till ärtsoppsbridgen den 13 november.  

 

 



§ 5 Övrigt Kent får i uppdrag att kontrollera på banken vad det kostar att ha swish på 

bridgeklubben. 

 

 Styrelsen beslutar att vi inte kommer kontakta medlemmar som inte har 

betalat medlemsavgiften.  

 

 Ett lag från Enköping är anmält till Allsvenskan Division 4 Uppland, där 

klubben står för anmälningsavgiften.  

 

 Upplands Bridgeförbund har årsstämma den 9/10. Anette får i uppdrag att 

kontakta Linnea om att ingen från Enköpings styrelse kommer att närvara 

på mötet.  

 

 Vi diskuterar vem som kan rapportera in bridgeresultaten i Enköpings 

Posten (som Robin skött innan pandemin). Kent får i uppdrag att fråga 

Magnus Hurulund om han kan vara ansvarig för det.  

 

 Stefan får i uppdrag att köpa in en ny kopiator, då den gamla gått sönder.  

 

 Styrelsen beslutar att vi ska storstäda lokalen fredagen den 1 oktober 

kl16.00. Det blir styrelsen med respektive. Ingrid får i uppdrag att bjuda in 

Barbro Sandberg, Lillemor Zander, Sture Wiman och Dorthy Edholm till  

 detta. Anette får i uppdrag att ordna ett städschema på vem som gör vad. 

  

 Kent informerar om att armaturen i hallen är bytt förra veckan.  

  

Styrelsen diskuterar anskaffande av hjärtstartare och beslutar att vi inte 

kommer att köpa in någon till bridgelokalen i dagsläget.  

  

 

§ 6 Ekonomi Kent informerar om att ekonomin är fortsatt stabil, även om vi går med  

 förlust varje månad.  

  

  

§ 7 Nästa möte Nästa styrelsemöte är  söndagen den 3 oktober 2021 klockan 16.00.  

 

 

 

 ……………………………. …………………………. 

 Robin Holmqvist  Anette Maretics 

 Ordförande   Sekreterare 


